

Title (en)
BAG HANDLE.

Title (de)
HANDGRIFF EINER TASCHE.

Title (fr)
POIGNEE DE SAC.

Publication
EP 0245485 A1 19871119 (EN)

Application
EP 86907189 A 19861118

Priority

- US 79894985 A 19851118
- US 82099786 A 19860122

Abstract (en)
[origin: EP0223566A2] A carrier bag handle closure is provided which is resistant to separation due to heavy or bulky items being carried in the bag. The bag handle closure comprises a pair of handle strips (10, 20) having interlocking tabs (26) and slots (16) at the base of the strips to hold the lower portions of the strips securely together when the strips are connected to close a bag. Connecting means, preferably of snap engagement type, are provided to secure the strips together.

Abstract (fr)
La fermeture d'un sac s'effectue par l'intermédiaire de sa poignée et résiste à la séparation des deux parois du sac qui peut être entraînée par des articles volumineux ou lourds transportés dans le sac. La fermeture du sac par l'intermédiaire de la poignée comprend une paire de bandes de poignée (10, 20) ayant des pattes (26) et des fentes (16) d'interverrouillage situées à la base des bandes pour tenir ensemble et assujettir les parties inférieures des bandes lorsque ces dernières sont reliées pour fermer le sac. Des moyens de connexion, de préférence du type à engagement par pression, sont prévus pour assujettir les bandes l'une à l'autre.

IPC 1-7
B65D 33/06

IPC 8 full level
B65D 33/16 (2006.01); **B65D 33/17** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 33/1683 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8702967A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0223566 A2 19870527; EP 0223566 A3 19880713; AU 6733587 A 19870602; EP 0245485 A1 19871119; WO 8702967 A1 19870521

DOCDB simple family (application)
EP 86308862 A 19861113; AU 6733587 A 19861118; EP 86907189 A 19861118; US 8602470 W 19861118